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Geachte leden van de commissie ABM, 
 
In de memorie van antwoord van de begroting 2020 is aangegeven dat vraag 17 van de VVD-fractie 
aangaande het oplossingspercentage van High Impact Crimes is uitgezet bij het Openbaar Ministerie. De 
cijfers waren tijdens de behandeling op 20 juni jl. nog niet beschikbaar. Inmiddels hebben we de cijfers 
ontvangen, u kunt deze in de onderstaande gedetailleerde tabel terugvinden. 
 

 
 Bron: Politie Midden Nederland, 20 juni 2019 
 

Het totaalpercentage voor Huizen is nagenoeg gelijk aan het totaal van Midden Nederland, hierin zijn 
geen hele opvallende zaken te benoemen. Het ophelderingspercentage staat regelmatig op de agenda 
van de basisteamdriehoek Gooi Noord. Samen met de burgemeesters van andere betrokken gemeenten, 
de teamchef van de politie en de officier van justitie is tijdens het overleg van 23 mei jl. besloten om vanaf 
september 2019 voor de periode van zes maanden twee FTE rechercheurs toe te voegen aan de 
formatie van de politie om het oplossingspercentage in het gehele basisteam te verhogen. Dit omdat een 
hoger oplossingspercentage ook bij zal dragen aan onze doelstelling in het integraal veiligheidsbeleid om 
het veiligheidsgevoel van onze inwoners te verbeteren. Indien er op dit gebied nieuwe ontwikkelingen zijn 
te melden, dan kom ik zeker bij u terug. 
 
 


